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Everything you need to know to succeed in the programming interview and get the job
you want Whether you are a veteran programmer seeking a new position or a whiz kid
starting your career, interviewing for a programming job requires special preparation.
The interview is likely to consist of an hour-long interactive oral exam in computers,
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programming, and logic. This helpful guide will give you the tools necessary to breeze
through the test and make a lasting impression that will get you a top-dollar offer! 

Mongan and Suojanen take you step-by-step through the same problems that they
were asked on technical interviews. These veterans use their experience with the
technical interview process to prepare you for any situation. With their help,
you&#146;ll gain critical interviewing skills such as how to ask effective questions, how
to best approach a problem, and what to do when you get stuck. Integrated
throughout the book are problems 

taken from real interviews at top computer companies, followed by an in-depth
analysis and explanation of the thought process leading to solutions. By focusing on
techniques and not just answers, you&#146;ll be able to apply what you learn to the
wide variety of problems you will face during an interview. The problems included in
this book will challenge your programming skills and help you ace the programming
interview! Problem types include: <UL> <LI>Programming problems with emphasis on
data structures and recursion <LI>Logic puzzles, counting and measuring problems,
and spatial reasoning <LI>Knowledge-based problems that cover today&#146;s most
important technologies </UL> 

Visit our Web site at www.wiley.com/compbooks/ 
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此时身后的书架上还有这本= =

-----------------------------
抱佛脚

-----------------------------
旧版

-----------------------------
拿到手了，读读吧。最近有读书癖，嗯。

-----------------------------
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书评

感觉还行，貌似当时Perl很盛行，书中有不少处Perl写的代码，不过无关痛痒。
该书作者经验颇为丰富，从我自身面试经历来看，这些经验都是一针见血的。
尽管如此，书中的题目大多已经成为了现在的经典题，所以借鉴的意义不大。
我推荐如果要阅读该书，直接读第...  

-----------------------------
这是一本对我有很大帮助的书。我在两次电话面试之间读完了这本书，结果第二次面试
的表现比第一次好得多。这本书涵盖的范围很合理，里面的题目难度也接近真实面试。
每一道题都分析得很透彻，而且涵盖了从最开始的思考直到最终得出满意的答案的全过
程，对于学习问题该如何入手很...  
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-----------------------------
该书相比第一版上内容有了很大的充实，各章顺次关系也更为顺滑流畅。
纵观全书，我最大的感受倒不是那些经典的面试题，反而是作者的丰富经验。处处细节
的提醒，处处注意点的拿捏，让人无不称赞。 个人觉得比《程序员面试宝典》要好。  

-----------------------------
本书名为《程序员面试攻略》，但如果是想从这本书中获取时下流行的软件公司面试题
以期在笔试、面试时走捷径的话，估计要失望了。这本书中解析的例题并不常见。
但这仍然是一本不错的面试书籍，值得读读。它的精华在于首尾几章对求职过程、沟通
技能的描述。找工作是一种商业行...  

-----------------------------
这本书的内容还很不错的，不过翻译机器不给力，完全是按照一个词一个词翻译过来了
，整个不连贯，有时候甚至是需要反过来考虑英文是什么才能理解其中的意义
书中的内容是一步步按照问题的解决方法来考虑的，充分体现了书中所说的解决问题的
方法  

-----------------------------
里面的题目本身并不具新颖性 关键是作者给出了程序员思考问题的方式。
如何对一个问题入手，如何开始解决一个问题，如何优化一个时间或空间效率不高的算
法，对算法的验证。  

-----------------------------
《程序员面试攻略》介绍程序员在求职过程所面临的求职沟通和程序设计技能两个方面
的问题。在程序设计技能方面，《程序员面试攻略》介绍了作为一名程序员必须具备的
一些知识并以简洁实用的方式介绍程序员的基本功。强调沟通方法是《程序员面试攻略
》的亮点，《程序员面试攻略》...  

-----------------------------
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